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EGYSZERŰSÍTETT JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Oktatási Bizottsága 2014. 

március 17-én, hétfőn, 1500 órai kezdettel a Városháza 102-es termében megtartott üléséről. 

 

Jelen voltak: 

Fekete Péter, bizottsági elnök 

Koleszár Kázmér bizottsági tag 

Molnárné Czeglédi Cecília, bizottsági tag  

Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 

Varga László, bizottsági tag 

Szakadáti László alpolgármester 

Dr. Révész Zoltán, aljegyző 

Korbuly Klára, igazgató, Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskola 

Marx Árpád, igazgató, Biatorbágyi Általános Iskola 

Rack Ferencné, igazgató, Ritsmann Pál Német Nemzetiségi Ált. Iskola, Biatorbágyi Német 

Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 

Hingyiné Molnár Ildikó, óvodavezető, Benedek Elek Óvoda 

Győri Ferenc, BEV 

Mester László, kommunikációs munkatárs 

Dudás Eszter a Dr. Vass Miklós Alapítvány képviseletében a 2. napirendi pontnál 

Szakács Gizella, a Dr. Vass Miklós Alapítvány képviseletében a 2. napirendi pontnál 

Ihászné Pálfi Katalin, köznevelési referens, jegyzőkönyvvezető 

Fekete Péter: Köszöntötte az ülés résztvevőit. Megállapította, hogy a bizottság 4 fővel 
határozatképes. Dr. Révész Zoltán aljegyző kérésére javasolta az eredetileg tervezett 2. és 6. 
pont levételét a napirendről. Tarjáni István polgármester úr kérésére javasolta naprendre 
venni 1. pontként a lovas oktatás bevezetéséről szóló tájékoztatót. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál a napirendet a 

fenti módosításokkal egyhangúlag elfogadta. 

Napirend: 

1. A lovas oktatás bevezetéséről  

2. A dr. Vass Miklós Alapítvány kérelméről 

3. Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási 

programjáról 

4. Az oktatási bizottság beszámolója 2013. évi munkájáról 

5. Tájékoztató az általános iskolai beiratkozások időpontjáról 

6. Tájékoztató az önkormányzat tevékenységének lakossági megítéléséről 
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1. A lovas oktatás bevezetéséről  

Tarjáni István: A Kincsem Nemzeti Lovas Program keretében az állam 2014 szeptemberétől 

bevezeti a testnevelési órák keretében a lovas oktatást azokon a helyeken, ahol erre a 

feltételek rendelkezésre állnak. Biatorbágy szerencsés helyzetben van, mert Pátyon és 

Sóskúton van alkalmas lovarda. s ezek részéről van fogadókészség a lovas oktatás 

megszervezésére. A program ajánlása szerint 3. évfolyamtól javasolt bevezetni, de a lovas 

szakemberek az 5. évfolyamon történő bevezetést tartják ideálisnak. Az iskolák részvételének 

előfeltétele az szülők nyilatkozata és a pedagógiai program módosítása. Államtitkári szinten 

elhangzott ígéret, hogy az állam finanszírozni fogja az órákat. Az, hogy a szállítás költségeit is 

állja-e, még nyitott kérdés. A Budakeszi Tankerület igazgatója, Hoyos Sándorné 

támogatásáról biztosította a biatorbágyi csatlakozási szándékot. A pátyi lovarda a hét 3 

napján tudna fogadni 60-80 tanulót. A lovas oktatás megszervezésével enyhülnének a 

tornatermi kapacitás-gondok. Jelenleg az önkormányzat bérel termeket testnevelés órák 

megtartására, a lovas oktatást pedig az állam finanszírozza majd. Kéri az igazgatókat, hogy 

mielőbb jelezzék a részvételi szándékot, mert a tankerületnek is és a lovardának is meg kell 

küldeni az önkormányzat szándéknyilatkozatát. 

Marx Árpád: Mindenképpen hosszabb előkészítést igényel a program indítása. Az ötödik 

évfolyamon történő bevezetést nem tartja szerencsésnek, mert ezen az évfolyamon kötelező 

részt venni az úszásoktatásban.  

Rack Ferencné: Véleménye egyezik a Marx Árpád által elmondottakat. A finanszírozási 

kérdéseket kell egyértelművé tenni, illetve a szülők körében kell felmérni az igényeket. 

Szerinte sem az ötödik évfolyamot kellene bevonni. 

Fekete Péter: Tisztázni kell, hogy az önkormányzatra hárul-e a koordináláson kívül egyéb 

kötelezettség, pl. az utaztatás költségeinek viselése. Kéri a bizottság elvi támogatását a lovas 

oktatás bevezetéséhez, és kéri az intézményeket, hogy tegyék meg a szükséges 

előkészületeket, az igények felmérését és a pedagógiai program módosítását. 

A bizottság 4 igen szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

határozatot hozta.: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

17/2014. (III. 17.) OB sz. határozata 

A lovas oktatás bevezetéséről 

Az oktatási bizottság megtárgyalta a lovas oktatás 2014 szeptemberétől való 

bevezetésének elvi lehetőségét a biatorbágyi általános iskolákban a Kincsem Nemzeti 

Lovas Program keretében. A bizottság elviekben támogatja az iskolák részvételét, 

amennyiben az állam finanszírozza a programot. Felkéri az iskolaigazgatókat, hogy a  

pedagógiai programjuk módosítását a köznevelési törvény előírásainak megfelelően 

módosítsák a lovas oktatás bevezetése feltételeinek biztosítása érdekében. 
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2. A Dr. Vass Miklós Alapítvány kérelméről 

Dudás Eszter: Abban az esetben működhetett tovább 2013. évben a Biatorbágyi Korai 

Fejlesztő központ, amennyiben köznevelési szerződést sikerül kötnie az állammal. Többszöri 

megkeresésre Sípos Imre aláírta a köznevelési szerződést, nyár folyamán történt egy átfogó 

ellenőrzés, amikor is emelték a létszámot a korai fejlesztés illetve új ellátási formát, a fejlesztő 

felkészítést vették fel. Ez egy pedagógiai szakszolgálati feladat, jelenleg a térségben ezt ők 

végzik köznevelési szerződéssel. Az előző szerződés, illetve együttműködési megállapodás, 

ami a pályázatok közé került beszámolásra, tartalmaz egy olyan jellegű megállapodást, ami a 

biatorbágyi gyerekeket 10 fő erejéig támogatja, a normatívát kiegészítve, illetve 10 főre 

vannak kötelezve, hogy ezt fel kell vennünk a korai fejlesztő központba. Ennek az óraszáma 

úgy történik megállapítása az előző közoktatási törvény szerint úgy kellett megállapítani, hogy 

3 és 5 éves korban bontani kellett az óraszámot, tehát minden egyes gyerek, akinek Önök a 

nevével találkoztak, ezek a decemberi gyerekek, akik folyamatos ellátásban voltak, ezen felül 

voltak még gyerekek, akik a biatorbágyi korai fejlesztőközpontban, biatorbágyi lakosok. Tehát 

úgy áll össze az óraszám, hogy heti kettő illetve négy, sőt van olyan gyerek, akinek hat 

fejlesztést is kell adni hetente. Ezt a szakértői bizottság a szakértői véleményben 

meghatározza. Ezek heti óraszámok. Azonkívül meghatározza a köznevelési törvény azt is, 

hogy a feladatellátáshoz milyen szakemberek, tehát milyen személyi feltételek szükségesek: 

tíz emberenként határoz meg egy pedagógust. A normatívát, nem tudják feltüntetni ezekben a 

sorokban, hiszen az egy másik költségvetési sor - ezt szándékosan nem tüntették fel, ebből 

már volt félreértés,  illetve ezt nem, ebben a beszámolóban ezt nem tudták abban a táblázatos 

formában az önkormányzat rendelkezésére bocsájtani. Tehát a "tíz fő erejéig egy pedagógus" 

az feltételezi azt is, hogy a megfelelő szakembergárda a rendelkezésre áll, és egy státuszt köt 

le gyakorlatilag tíz gyerek fejlesztése. 

Pontosításra szorul az 1%-os felajánlásról szóló megállapítása az előterjesztésnek. Nagyon 

örültek volna, ha ez 7 millió 548 forint lett volna, ténylegesen ez 645 ezer forint volt a tavalyi 

évben. Ez fele az előző éveknek, hiszen változott a személyi jövedelem adó és az 1%-nak a 

felajánlhatósága így csökken. A többi összeg az civil adomány. A köznevelődési szerződés, 

amikor megköttetett az államtitkár úr jelezte, hogy további pénzek nincsenek a köznevelési 

szerződésekre. Jelenleg a negyedikek a sorban, akiknek felül fogják vizsgálni a kiegészítő 

támogatását, amennyiben a büdzsé folyamatosan javul, akkor fogják tovább támogatni az 

intézményt a megfelelő módon. Jelenleg a normatívához való hozzáférést biztosítja ez a 

köznevelési szerződés az államtitkár úr aláírásával.         

 

Szakadáti László: Ezek szerint a köznevelési megállapodás jelenleg nem jelent konkrét 

támogatást az alapítványnak, hanem jogi keretet, amely alapján sorban állnak a támogatásért. 

Ezért kérik Biatorbágy Önkormányzatának további támogatását. 

 

Dudás Eszter: A köznevelési szerződés valóban belépőt jelent és jogi keretet a normatíva 

igényléséhez, ami az egyes gyerekekre felvehető. Azt a forrást biztosítja az állam részéről. A 

köznevelési szerződések mellé az állam szokott tenni még összeget, hiszen  a normatíváról 

az állam is tudja, hogy nem feltétlenül elégséges az intézmények fenntartására. Ez az összeg 

nem érkezik meg és várhatóan nem fog megérkezni ebben az évben. 

 

Fekete Péter: Tehát az állami normatívát megkapják, kiegészítő támogatást nem kapnak, 

amire csak ígéret volt az államtól. Mit fedez ez az állami normatíva, mi az aránya a 

költségeknek meg az állami normatívának?  
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Dudás Eszter: Nem fedezi teljes mértékben a kiadásokat, mert  bérleményben működik az 

intézmény. Öt pedagógust foglalkoztatnak, ezen felül gazdasági vezetőt, egy titkárt és egy kell 

takarító személyzet is. Jelenleg ezt az alapítvány felajánlásokból tudja biztosítani, a működési 

költségeket nem fedezi még.  Gyermekek után kapják a normatív finanszírozást, illetve három 

darab pedagógus státuszra kapnak finanszírozást.  

 

Tóthné Gyarmati Magdolna: Más önkormányzatoktól is fogadnak gyerekeket. Fordultak-e 

hozzájuk, milyen támogatást kapnak tőlük?  

 

Dudás Eszter: Az érintett önkormányzatok, ahonnan érkeznek a gyerekek azokhoz fordultak, 

fordultak a megyéhez, a kistérséghez, tehát a Budakeszi Járási Kistérséghez, fordultak az 

Érdi Kistérséghez, ezek folyamatban vannak, Törökbálint támogatja őket hét fő erejéig, ami az 

intézményre vonatkozik és Páttyal van még megállapodás, illetve készül megállapodás. Az 

1,5-2 milliós önkormányzati támogatások láthatók ebben az „Eegyéb” 7,5 milliós összegben, 

amiből csak a 648 ezres 1%-ot kellene levonni. Illetve még az előző kérdésben felmerült, hogy 

milyen összegben finanszíroznak bennünket. Nem a teljes pedagógus státuszt fizeti 

nyilvánvalóan az állam, hanem egy úgynevezett készenléti díjjal, gyakorlatilag pedagógus 

létre ad finanszírozást az állam. 

Szakadáti László: Tehát a biatorbágyi 10 gyermek fölvállalása, további fölvállalása az egy 

teljes pedagógust jelent, ezért ez az alapja a kérelmüknek.  

Dudás Eszter: A normatíva kiegészítése a kérés jelenleg, a szerződés folytatása. A már 

meglévő szerződés folytatása, de hozzá kell tennie, hogy 10 gyerekről szólt a megállapodás, 

de nem 10 darab biatorbágyi gyerek jár az intézménybe.  

Fekete Péter: Szeretné világosan látni, hogy mekkora az intézmény teljes éves költségvetése 

és ebből mennyi az állami normatíva. 

Dudás Eszter: Ha minden pedagógus álláshely be van töltve, az 5 db pedagógus álláshely, 

az közel 2 millió 6-tal kell beszorozni. Ez 13 millió, és ehhez jönnek még hozzá az egyéb 

olyan alapítványi feladatok, plusz a fenntartási költség, az épület-fenntartási költsége és a 

járulékos kiadások. A tavalyi évben a normatíva összege 9 millió 600 ezer Ft volt.  

 

Szakadáti László: Az jelenti a dilemmát, hogy bár változott az alapítvány helyzete a 

köznevelési szerződés következtében, de ez nem jelenti a finanszírozási biztonságot, tehát 

továbbra is szükségesnek tartják az önkormányzati támogatást. Célszerű segíteni egy ilyen 

értékes alapítvány működésében, amíg az állami finanszírozás nem egészül ki. 

 

Tarjáni István: A támogatás mértéke más kellene, hogy legyen, mint a korábbi, illetve tudni 

kellene a normatíva mértékét. A szerződés időtartamának egy tanévet javasol. 

 

Dr. Révész Zoltán: Ez a „B” határozati javaslat támogatását jelenti. További előkészítés 

szükséges annak érdekében, hogy mindkét fél által elfogadható megoldás szülessen. 

Egyetért azzal, hogy egy évre, egy tanévre kellene szólnia a megállapodásnak. 

 

Ihászné Pálfi Katalin: Ami a támogatás mértékét illeti, csak összehasonlításképpen: állami 

finanszírozáson felül az összes többi intézménynek, ami 1700 tanulót, illetve óvodást jelent és 

170 pedagógust, 10 millió forintos önkormányzati támogatási keretet biztosít a képviselő-

testület. Tehát 1700 gyerek, 170 pedagógus, 10 millió forint. Ezt lehet összevetni az 

alapítványban dolgozó pedagógusok, illetve az alapítványban ellátott gyermekek számával.  
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Dudás Eszter: Az első szerződéskor is volt normatíva már, esetükben az egyes gyermekekre 

történik a finanszírozás, az iskolák esetében osztályokra, de nyilvánvalóan érti a lényeget, és 

ez megdöbbentő szám. 

 

Fekete Péter: Azért látszik, hogy van néhány pontosítandó kérdés, főleg a szerződés 

részletei körül. Büszke lehet a város azokra a kiegészítő szolgáltatásokra és egyáltalán az 

intézményrendszerére, ami ezzel is színesedik, sokrétű, és egy olyan feladatot lát el, amire 

szükség van és esetleg nincsen mindenhol. Tehát fontos, hogy ez a szolgáltatás vagy 

intézmény működjön a városban. Javasolja a „B” határozati javaslat elfogadását azzal, hogy a 

bizottság elvileg támogatja a szerződés megkötését. A támogatási összeg meghatározásához 

szükséges pontosítani a feltételeket és ügyelni kell az arányosságra is. Forrásként továbbra is 

az Egészséges Biatorbágyért Program keretét gondolja megfelelőnek. A határozati javaslat 

időszakot nem jelöl meg. Az oktatási bizottság most az elvi támogatásról dönt, a kidolgozott 

részleteket és a szerződéstervezetet a következő bizottsági ülésre várja vissza. 

 

A bizottság 4 szavazattal (négy fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

határozatot hozta: 

                     

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

18/2014. (III. 17.) OB sz. határozata 

A dr. Vass Miklós Alapítvány kérelméről 

Az oktatási bizottság megtárgyalta a dr. Vass Miklós Alapítvány kérelmét támogatási 

szerződés meghosszabbításáról. 

A bizottság elviekben támogatja a dr. Vass Miklós által fenntartott Biatorbágyi Korai 

Fejlesztő Központ támogatását azzal, hogy a támogatás mértékéről és a támogatás 

időtartamáról további egyeztetés szükséges. A támogatás forrásaként az Egészséges 

Biatorbágyért Program keretét javasolja megjelölni. 

3. Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

Marx Árpád: A Biai Református Általános Iskola igazgatónője jelezte, hogy  a megnövekedett 

pedagóguslétszám miatt szüksége volna az iskolának egy olyan ügyviteli helyiségre, ami az 

igazgatón kívül 6-8 pedagógus, illetve ügyviteli dolgozó munkahelyéül alkalmas. Egy olyan 

tantermet találtak legalkalmasabb helyszínnek, ahol a tanterem végében egy fal választja el a 

szertárat a tanteremtől. Ebből a tanteremből kellene egy kicsit hozzátenni a szertár 

méretéhez, így a szertárból egy fal odébb mozgatásával alakulna ki egy nagyobb helyiség, 

ami alkalmas lenne arra, hogy ott irodát létesítsen a református iskola. Ez a tervben 

semmilyen módon nem szerepelt, azonban viszonylag jelentős költség a nyári időszakra, hogy 

ha valóban ez lesz a megoldás, hogy a terem végében lévő falat kell odébb mozgatni, egy 

ajtót kell nyitni a folyosó felé, stb. Kb. 100 ezres nagyságrendű összeget is jelenthet úgyhogy 

érdemes lenne ezt így első körben megnézni és dönteni róla.  

Fekete Péter: Javasolja, hogy a hivatal által elkészített táblázat alapján az intézményvezetők 

rangsorolják a feladatok fontosságát 1-3-as skálán. A feltétlenül elvégzendő feladatok 1-es. a 
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halaszthatóak 3-as számot kapjanak. A teljes körű tisztasági festést és a balesetveszély 

elhárítását kéri prioritásként kezelni. 

A bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett (öt fő bizottsági tag volt jelen a 

szavazásnál) a következő határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

19/2014. (III. 17.) OB sz. határozata 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2014. évi intézmény-felújítási programjáról 

 

Az oktatási bizottság megtárgyalta Biatorbágy Város Önkormányzat 2014. évi 

intézmény-felújítási programját. 

Az intézményvezetők és a bizottság által javasolt alábbi módosításokkal támogatta és a 

képviselő-testületnek elfogadásra javasolta Biatorbágy Város Önkormányzat 2014. évi 

intézmény-felújítási programját. 

  
Fontosság 

(1-3) 
Megjegyzés 

SÁNDOR-METTERNICH KASTÉLY 

Festés 1   

Ebédlő padlócsere 2 PVC 

Fénycső armatúrák felszerelése  1   

Nyílászárók cseréje 1 
Külső nyílászárók 
állagmegóvó festése 

KARINTHY U 4. ÁLTALÁNOS ISKOLA 

Tantermek, folyosók és kiszolgáló  
helyiségek tisztasági festése 

1   

Néhány tanteremben radiátorok festése  
20 db  

2 
Műszaki tartalom 
tisztázása 

Tantermi és folyosói beépített szekrények  
felújítása 

1   

Az ebédlői tálalóablakok átalakítása,  
nyithatóvá tétele (vagy kivenni az ablakokat  
és a keretre redőnyt készítteti, ami alul  
zárható) 

- 
Az ebédlőbővítés 
keretében 

A régi világítótestek cseréjének befejezése 2   

Az épület külső fafelületének kezelése,  
festése, szükség esetén cseréje kb.: 150  
fm, lambéria betét 

3   

A tornaterem körüli járda rendbetétele 11 m2 1 
városgondnokság, a 
szükséges mértékben 

A Meggyfa utcai udvari bejárati lépcső  
felújítása  

1 városgondnokság 

A Meggyfa utcai főbejárati kapu cseréje 1 városgondnokság 
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Az Iskola utcai bejárattól levezető  
falépcső biztonságossá tétele 

2 városgondnokság 

A kazánház külső bejárati ajtajának cseréje 3   

A porta elektromos fűtésének kialakítása - már megoldódott 

Linóleumcsere tanteremben (60 nm) 2 csak javítás 

Linóleumcsere a műhelyben, a  
takarítószemélyzet pihenőhelyiségében. 

1   

Tornateremben, öltözőkben,  
mellékhelyiségekben, tanári szobában,  
irodában padlószintről nyitható ablakok  
kivitelezése. 12 db 

3   

Vizesblokkok, melegítőkonyha, öltözők  
vízelvezető rendszerének felújítása, falátázás  
javítása, csőtörés megszüntetése 

1 
Szennyvíz kivezetés 
vizsgálata 

Csatornarendszer felújítása   
a bizottság nem tud 
állást foglalni 

Az épület déli fekvésű ablakinak árnyékolása  
260 fm külső, alumínium fix árnyékolókkal  
ellátva vagy külső redőny (390 nm) 

3   

Táblák karbantartó festése, vonalazása  
20 db tábla 120 m2  

1   

Udvarrendezés - viacolor felületek kialakítása  
100 nm 

3   

Anyagbeszerzés a karbantartási munkákhoz: wc-k 
zárhatóvá tétele, labdafogó háló felszerelése, homok a 
játszótér feltöltéséhez, bűzelzáró szelepe cseréjéhez 
anyagszükséglet, kazánházi tolózárak felújítása 

1 
városgondnokság, 
játszótér betonlábazat 

Földszinti tanáriban vízvételi lehetőség  
kialakítása  

1   

SZENT LÁSZLÓ U. 48. ÓVODAÉPÜLET 

Tetőjavítás és cserépfedés csere az utcai  
fronton 

1   

Tornaszoba radiátorok burkolása  
balesetvédelmi okokból. 

1   

A fűtőtestek termosztátos szabályozókkal  
való ellátása  

1   

Parkettajavítás 1 csoportszobában 50 m2 1   

Tisztasági festés 1   

Riasztórendszer javítása, rendőrségi  
távfelügyeleti átjátszó telepítése 

3   

BAJCSY-ZSILINSZKY U.13. ÓVODAÉPÜLET 

Tisztasági festés 1   

Térkőburkolat javítás kb. 20 m2 1 Városgondnokság 

Csatornaszag okának felderítése,  
megszüntetése a régi épületrészben 

2   

Riasztórendszer és kaputelefon kiépítése 3   

2 csoportszoba parketta csisz-lakk. 125 m2 1   
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DÉVAY U. 1. ÓVODAÉPÜLET 

Tisztasági festés 1   

Tetőbeázás okának felderítése,  
megszüntetése 

1   

Több helyiségben a villany nem, vagy  
rosszul működik, lámpatest csere 

1 pontosítás 

Két csoportszoba légkondicionálóval történő  
hűtésének megoldása. 

2 kisebb teljesítményű 

SZENTHÁROMSÁG TÉR 6. LEGÓVÁR ÓVODA 

Tisztasági festés a közös használatú  
terekben, konyhában, mosdóban 

1   

 

4. Az oktatási bizottság beszámolója 2013. évi munkájáról 

A bizottság öt igen szavazattal (öt fő bizottsági tag volt jelen a szavazásnál) a következő 

határozatot hozta:. 

Biatorbágy Város Önkormányzat Oktatási Bizottságának  

20/2014. (III. 17.) OB sz. határozata 

Az oktatási bizottság beszámolója 2013. évi munkájáról 

Az oktatási bizottság kérdés és észrevétel nélkül elfogadta a bizottság elnökének 

beszámolóját a bizottság 2013. évi munkájáról. 

 

5. Tájékoztató az általános iskolai beiratkozások időpontjáról 

Ihászné Pálfi Katalin: Szerette volna tájékoztatni a bizottság tagjait a 2014. évi általános 

iskolai beiratkozások időpontjáról és a várhatóan induló első osztályok számáról. A KLIK 

Budakeszi Tankerületének igazgatója azt a tájékoztatást adta, hogy a beiratkozás kijelölt 

időpontja 2014. április 28-29-30., de a bizottsági ülés napjáig ez nem lett kihirdetve. A 

beiratkozás előtt lesz még bizottsági és testületi ülés, az érdemi tájékoztatás még akkor sem 

lesz késő. 

Rack Ferencné: Az iskolák is ezt a tájékoztatást kapták azzal a megjegyzéssel, hogy 

tájékoztató anyagaikban megjelölhetik ezt az időpontot. 

Dr. Révész Zoltán: A Biatorbágyi Körképben már közzé lett téve az időpont.  

Fekete Péter: Megköszönte a tájékoztatást. 

 

6. Tájékoztató az önkormányzat tevékenységének lakossági megítéléséről 
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Mester László: Tájékoztatta a bizottságot, hogy az 500 fő megkérdezésével készült 

felmérés azt az eredményt hozta, hogy a lakosság alapvetően pozitívnak ítéli az 

önkormányzat és a polgármesteri hivatal munkáját. 

 

Fekete Péter: Kiemelte, hogy a válaszadók közül meglepően kevesen tudnak az oktatási 

rendszer átalakulásáról, amely pedig elég nagy sajtónyilvánosságot kapott nem csak a helyi, 

hanem az országos médiában is az oktatási intézmények állami fenntartásba vétele. Ezen 

túlmenően a városban lezajlott az általános iskolák kettéválása és két új iskola kezdte meg 

működését.  

 

Mester László: Feltételezi, hogy ezek a kérdések csak azoknál a családoknál jelentkeztek a 

válaszokban, akiknek a gyermekei érintettek voltak az átalakulásban.  

 

Fekete Péter: A bizottság nevében megköszönte a tájékoztatást. 

 

7. Egyebek 

Hingyiné Molnár Ildikó: A Benedek Elek Óvoda évek óta részt vesz az óvodapedagógusok 

képzésében külső gyakorlati helyszínként. Ebben az évben a Kaposvári Egyetem 

megkeresésére fogadnak logopédus hallgatót is. Az egyetem Biatorbágy Város 

Önkormányzatával kíván megállapodást kötni a Benedek Elek Óvodában hallgatók 

gyakorlati képzésére. A megállapodás anyagi kötelezettséget nem ró a városra. 

Biatorbágynak és az óvodának is elismerés ez a megkeresés. 

Fekete Péter: A bizottság nevében megköszönte a tájékoztatást. 

 

 

Fekete Péter megköszönte a bizottság munkáját és az ülést 17:28-kor bezárta. 

Biatorbágy, 2014. március 20. 

 

 Koleszár Kázmér Fekete Péter 

 bizottsági tag bizottság elnöke 

 


